
Zonneveld Willemsoord - Communicatie

Initiatiefnemer zonneveld: m

Communicatie memo door: Stichting Duurzaam Willemsoord - 24 nov 2019

Communicatie acties:

Voorjaar 2018 startoverleg:

Als eerste heeft Duurzaam Willemsoord benaderd met de vraag of Duurzaam het

initiatief kon ondersteunen. Duurzaam heeft aangegeven dat het initiatief prima past in de ambitie /
doelstelling van Duurzaam en dat wij het initiatief van harte ondersteunen. Tijdens deze gesprekken

in hebben we afgesproken dat Duurzaam haar achterban (inwoners van Willemsoord) zal informeren

inzake het initiatief

Zomer 2018 Keukentafelgesprekken:

De bestuursleden van Duurzaam Willemsoord hebben rond de zomer van 2018 met de

omwonenden van het initiatief keukentafelgesprekken gevoerd. Wij hebben het plan toegelicht en

aangegeven wat de voordelen voor Willemsoord zijn.

We hebben gesprekken gevoerd op de adressen aan de Koningin Wilhelminalaan (KW-laan) tot de

afslag Ronde Blesse en op de adressen aan de Ronde Blesse. De volgende adressen hebben wij
bezocht:

Ronde Blesse nummers: 1, 2, 3, 4, 5, 6,10

KW-laan: 17,19,19b, 21, 23, 24, 25, 26, 28/30, 30b, 31, 32, 34, 36

(Heideweg 4, e f t de initiatief nemen zelf mee gesproken)

Algemeen indruk: De bewoners zijn kritisch positief, ze zien de noodzaak van de energietransitie en

ook zien ze de meerwaarde voor Willemsoord maar hebben ook zorgen die met name met

betrekking hebben op "zicht op de panelen Wij hebben uitgelegd dat het zonneveld volledig

omsloten is/wordt door singel en houtwallen. Daarbij is aangegeven dat daar waar de singels /
wallen nog transparant zijn deze worden hersteld/verbreed. Dit is in de plannen verwerkt. Op een

kleiner deel van de buitenrand worden nieuwe singels/ruige hagen aangelegd om het zicht op de

panelen te ontnemen.

Najaar 2018 - Gesprek Dorpsbelang Willemsoord

Tijdens een bestuursvergadering van Dorpsbelang Willemsoord zijn de plannen voor het Zonneveld

en de meerwaarde voor Willemsoord toegelicht. Het bestuur reageerde unaniem positief op de

plannen.

30 november 2018 - Info avond in het MFC te Willemsoord

Tijdens een informatieve avond is de doelstelling van Duurzaam toegelicht en zijn de plannen voor

het Zonneveld uitgelegd. Er waren ca 30 mensen aanwezig (geen presentielijst gemaakt). Tijdens
deze avond heeft wethouder  cheque aan Duurzaam overhandigd inzake duurzame

initiatieven .



Maart/april 2019 - alle fracties gesproken

Tijdens de fractievergaderingen hebben we de plannen toegelicht en aangegeven wat de

meerwaarde voor Willemsoord is

19 juni 2019 - brief aan bewoners

De bewoners waar we ook aan de koffietafel hebben gezeten hebben we geïnformeerd over de

stand van zake m.b.t. het Zonneveld initiatief. Brief zie bijlage.

Spuitel Dorpskrant

6 maal per jaar komt de dorpskrant uit. Dit is een uitgave van Dorpsbelang Willemsoord en heeft een

dekking van ca 90% van de huishoudens in Willemsoord . de Pol en Ronde Blesse

In elke uitgave van de dorpskrant geven wij kort de stand van zake weer inzake de acties van

Duurzaam Willemsoord inclusief het Zonneveld.

Nog doen:

Spuitelf - Dorpskrant. Zie hierboven - we blijven de bewoners informeren via dit medium

Brief aan omwonenden - Als de inspraak procedure gaat lopen informeren we de omwonenden

hierover

Informatie bijeenkomst - Als de inspraakprocedure start houden we een inloop middag / avond in de

Helenahoeve. Ter plaatse toelichten wat de plannen zijn.

Voorzitter Duurzaam Willemsoord Bestuurslid Duurzaam Willemsoord



Bijlage 1

Van: Stichting Duurzaam Willemsoord
Datum: 22 juni 2019

Betreft: Zonneweide Willemsoord UURZRRII 
Geachte bewoners. JLLEMTSOORD
Al weer enige maanden geleden hebben wij
bij u aan de keukentafel gezeten om uit te

leggen wat de Zonneweide voor Willemsoord
kan betekenen. De doelstelling van Stichting
Duurzaam Willemsoord is het energie
neutraal maken van Willemsoord. Met de

Zonneweide komen we een heel eind.

Zoals u in de krant heeft kunnen lezen heeft

de gemeente recent het beleid "Zon op
Steenwijker-land" vastgesteld. De

Zonneweide in Willemsoord past binnen dat
beleid. De initiatiefnemer, 3ëg 
heeft deze week een vergunningaanvraag bij

de gemeente ingediend. Deze aanvraag zal a 95 
eerst ambtelijk getoetst worden en daarna zal Krunbuk- k Ahe

N  °H‘
de gemeenteraad de aanvraag moeten ZOMC gë} 
goedgekeurd (verklaring van geen 30 
bedenkingen). Daarna zal het plan worden
gepubliceerd. Waarschijnlijk direct na de

zomervakantie. Het plan ligt dan ter inzage. e
Wij hebben m  geadviseerd op
dat moment een informatieavond te
organiseren. Hij heeft toegezegd dat te doen.

Duurzaam Willemsoord zal u op de hoogte
houden van de procedure en de

informatieavond.

Uiteraard zijn wij ook nu al te bereiken voor
eventuele vragen.

Met vriendelijk groet

Stichting Duurzaam Willemsoord




